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Årsrapport 2023 Skjold menighet 
                     for menighetsrådet (MR) 
  

1.Regelmessige/Kontinuerlige tiltak (hva gjør dere og  

hva er hovedaktiviteten deres ) 

 

Totalt ant. 
møter pr. år 

(alle 

grupper) 

Deltakere 
Gjennomsnitt pr.gang 
for hele aktiviteten 

Totalt ant. 

deltakere  

alle møter 

x alle 

deltakere 

 

Avtroppende menighetsråd avholdt i 2023: 

Avtroppende menighetsråd behandlet i 2023: 

  

8 møter 

33 saker 

MR har 15 medl. 

Soknepresten møter 

fast, og adm.leder 

er sekretær for MR. 

 

2 Antall avgrensede/enkeltstående tiltak (turer. leir 

el.lign.) beskriv 

Antall 
turer e.l. 

Hvor mange var med – 

totalt på disse 

enkelttiltakene: 

3 Antall frivillige medarbeidere/ledere, styremedl.    2 

3.1 Hovedleder 

3.1.1. Kasserer 

MR-leder: Eiel Holten 

Adm.leder er økonomiansvarlig for MR. 

3.2 Styremedlemmer Eiel Holten   

Anita Bjørndal 

Asbjørn Valen  

Karin Stang Volden 

Marit Offerdal 

Synnøve Flotve 

Øyvind Bjørge 

Marion Birkeland Hammer: 

Andreas Maurstad 

Kåre Bergesen 

Varamedlemmer: 

Aud-Helene Hatlevik 

Antonio Romao 

Trine Aulin Halleraker 

Terje Dale 

Marit Breivik 

Antall: 15 

Antall medlemmer totalt på liste 
 

 
Møtedag 

 tid 

MR møtes 8 – 10 ganger pr 

år på ulike ukedagskvelder, 

typisk kl.1830-21 
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Redegjør kort for målsetningen med det arbeidet dere driver –  
Visjon for Skjold menighet og Den norske kirke: Mer himmel på jord. 

 

Kort om Menighetsrådets arbeid i 2023  

Menighetsrådets oppgaver og ansvar framkommer av kirkeloven: «Menighetsrådet skal ha sin oppmerksomhet 

henvendt på alt som kan gjøre for å vekke og nære det kristelige livet i soknet....». Menighetsrådet ivaretar dette 

på flere ulike måter. Vi vedtar overordnede planer og budsjett, og legger rammer for menighetens virksomhet og 

aktiviteter slik at vi sammen kan arbeide best mulig mot visjonen vår.  

 

MR har vedtatt en strategiplan for perioden 2021 – 24. Planen har fire satsingsområder: 1) Gudstjeneste og 

kultur, 2) Barn og unge, 3) Diakoni og misjon, 4) Drift og informasjon. MR har i denne perioden knyttet sine 

utvalg opp imot disse strategiområdene slik at vi nå har fire underutvalg – tilsvarende planens fire ulike deler. 

Unntaket er område 4 som har både økonomiutvalg og Informasjon/ Menighetsblad-redaksjon. De ansatte i 

menigheten er fordelt i de ulike utvalgene i henhold til sin stilling. Strategiplanen er tilgjengelig på våre 

hjemmesider.   

 

De fleste av sakene menighetsrådet (MR) arbeidet med handlet om det løpende arbeidet i menigheten: kultur, 

trosopplæring, misjon, diakoni, innsamling og informasjonsarbeid. En god del av hvert MR-møte brukes til 

orientering og drøfting av saker uten at det fattes vedtak.  

Gleder og utfordringer i arbeidet i året som har gått! Styrken i arbeidet. 

 

Menighetsrådet har i 2023 gledet seg over et godt og variert tilbud innen både gudstjenester og menighetens 

aktiviteter for folk i alle aldre. Vi ønsker å takke både ansatte og frivillige medarbeidere for den innsatsen som 

blir lagt ned gjennom året! Ved å trekke fram enkelt-saker er vi i fare for å overse noe annet, men for 2023 

ønsker menighetsrådet særlig å trekke fram:   

 

- Menighetens 25-årsjubileum: ble feiret med arrangementer og bursdagsfest for både små og store. Vi er 

takknemlige for den fine kirken vår, og det den betyr for mange på Skjold.  

- Korarbeidet i menigheten: i løpet av året ble det startet opp Seniorkor i menigheten. Dette har vært 

etterspurt og ønsket av mange. Nå er de i gang. Cantus bidrar som vanlig til både gudstjenester og 

konserter med variasjon og løft! I tillegg er Skjold kirke vertskap for Gospel Explotion. Annenhver uke 

synges det gospel så taket løfter seg, og vi er takknemlige for GEs bidrag i både gudstjenester og ved 

konserter i kirken.  

- Julemessen i november: nok en gang godt besøkt og vellykket, både sosialt og økonomisk. 

- Gudstjenestene våre: takket være godt samarbeid med vårt lokale kulturliv, har vi hatt mange 

bidragsytere og stor variasjon i gudstjenestenes kulturelle uttrykk. Gjennom året har vi også hatt flere 

søndags-gudstjenester på kveldstid, kl 19.  

- Investering i nytt teknisk utstyr i kirkerommet: Ved å investere i nytt lyd- og lysutstyr vil vi høyne 

kvaliteten på gudstjenester og konserter, redusere behov for å leie utstyr, slitasje i forbindelse med opp/ 

nedrigg, samt at kirken vil bli en mer attraktiv konsertarena. Menighetsrådet vedtok derfor å investere i 

en oppgradering av utstyret vårt.  

- Det hvite huset: Gjennom året har det vært nær dialog med Stiftelsen Sesam vedr mulig rehabilitering 

og bruk av Det hvite huset. Pr januar ‘24 arbeides det med å inngå en intensjonsavtale med Sesam om et 

langvarig leieforhold.   

- Menighetsrådsvalg: For første gang var det mulighet til å stemme digitalt. En god del benyttet seg av 

digital forhåndsstemming, begge valgformer (digitalt og fysisk) ble greit gjennomført.  

- Ny biskop: Menighetsrådet gledet seg over utnevnelsen av Ragnhild Jepsen som biskop, og at vi fikk 

besøk av henne på ordinasjonsgudstjenesten i juni (der Trude-Christina Halvorsen fra Skjold ble 

ordinert til prest).  

- Ny sokneprest: Harald Fylling ble takket av i mars. Vår kapellan Marte Håberg Ottesen søkte den ledige 

stillingen, og menighetsrådet er veldig glade for at hun ønsket å fortsett sitt arbeid hos oss - nå som 

sokneprest! 

 

Utfordringer: 
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Menighetsrådsvalget: Også i 2023 var det krevende å få nok kandidater til å stille til valg. 

Menighetsrådet bør evt vurdere om man skal søke om å redusere antall medlemmer i rådet. 

Valgdeltakelsen var også svært lav, ca 4% (349 stemmer fra 8165 stemmeberettigede medlemmer). 

Blant unge var det særlig lav deltakelse: selv om det er stemmerett fra og med det året man fyller 15 

år, var det kun 2 personer under 18 år som stemte.  

Givertjeneste 

Skjold menighet har ansatt både diakon og ungdomsarbeider for egne midler. De er helt avgjørende 

for at vi skal skape liv og aktivitet, og være den menigheten vi ønsker å være! Disse stillingene gir oss 

en økonomisk forpliktelse som vi må løse i fellesskap. Menigheten trenger flere fast givere og alle 

bidrag, fra enkelt-gaver til månedlige avtaler tas imot med takk. Se menighetens hjemmesider for mer 

informasjon om hvordan du kan støtte arbeidet i menigheten ved å bli fast giver.  

Er det noe du vil spesifisere med 2023? 

Som meldt i årsmeldingen for 2021 og 2022, har menighetsrådet også i 2023 vært i dialog med BKF 

vedr uavklarte forhold knyttet til salget av Akasia barnehage AS. Dialogen, som enda ikke er sluttført, 

gjelder i første rekke barnehagetomten, som er eiet av soknet, og de avtalene BKF har inngått på 

soknets vegne vedr denne. Menighetsrådet ønsker åpenhet rundt forvaltningen av kirkens eiendeler, 

og vil kommentere utfallet av dialogen med BKF når det er klart. 

Underskrift leder:  ( sign)Eiel Holten 
 

           Årsrapport 2023 Skjold menighet 
                  for nytt menighetsråd 
     

1.Regelmessige/Kontinuerlige tiltak (hva gjør dere og  

hva er hovedaktiviteten deres) 

 

Totalt ant. 

møter pr. år 

(alle 

grupper) 

Deltakere 

Gjennom-snitt 

pr.gang for hele 

aktiviteten 

Totalt ant. 

deltakere  

alle møter x alle 

deltakere 

Påtroppende menighetsråd behandlet 14 saker i 2023 2 10 20 

3.1 Hovedleder 

3.1.1. Kasserer 

Jan Arthur Hammer 

Daglig leder i menigheten 

3.2 Styremedlemmer Jan Arthur Hammer, Kristiane Koch, 

Karin Stang Volden, Anita 

Bjørndal,Asbjørn Valen, Marit 

Offerdal, slaug Melø,Marius 

Koch,Bjørn Selfors, Kåre Bergesen, 

Anne Bruun, Håkon Sætren Midtbø 

Antall:12 

Antall medlemmer totalt på liste 

 

 Møtedag 

og tid 

Møtedag varierer  

Som regel kl 18:30-21 
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Redegjør kort for målsetningen med det arbeidet dere driver –  

 

Det nye rådet ble konstituert på første møtet i oktober. Jan Arthur Hammer ble valgt til ny 

menighetsrådsleder, Kristiane Koch nestleder, Karin Sang Volden BKF representant med Asbjørn Valen 

som vararepresentant. Håkon Sætren Midtbø har søkt og fått innvilget permisjon ut valgperioden. 

Det nye menighetsrådet har ikkje gjort noen endringer med hensyn til hva som er eller skal være 

menighetens visjon og målsetting. Men vi er begynt å snakke om- og planlegge arbeidet med å utarbeide 

en ny og oppdatert strategi for menigheten. Den nye strategien skal være ferdig utarbeidet og vedtatt 

innen utgangen av 2024 og skal gjelde for de fire påfølgende årene. 

Elles er videreføring av saken angående Det Hvite hus det som har fått mest oppmerksomhet så langt. 

Det nye menighetsrådet har foreslått noen endringer av det utkastet til intensjonsavtale som forelå, blant 

annet ved at BKF gjøres til part av avtalen. Det er mye som tyder på at vi i snart vil kunne undertegne 

avtalen slik at vi kommer i gang med søknadsprosessen (rehabilitering av hus området rundt), noe 

forberedende arbeid og elles utarbeidelse av endelig avtale. 

Til slutt kan nevnes at det nye menighetsrådet ser på å utvide organiseringen av utvag, blant annet ved å 

etablere et eget utvalg for «Informasjon og Kommunikasjon». I så fall blir «Økonomi» også et eget utvalg. 

Dette må sees i lys av et ønske om i større grad å kunne benytte oss av moderne informasjonsteknologi, 

samt det å få en betre oversikt og rapportering når det gjelder menighetens økonomi. 

Underskrift leder:  Jan Arthur Hammer 
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Årsrapport prestetjenesten! 
Også dette året har det vært utskiftninger i prestestillingene i Skjold. I vår gikk Harald Fylling av som 

sokneprest etter fem år i jobben. Han ble takket av for den gode jobben han har gjort disse årene på en flott 

gudstjeneste 12.mars.  

Undertegnede kom igjen fra morspermisjon før påske og fra Harald gikk av med pensjon og ut året var jeg i 

stillingen som fungerende sokneprest. Kapellanstillingen har vært delt mellom flere. Terje Dale har hatt en 

40%-stilling i Skjold og Fana.  Prestestudent Eivind Ekberg som var fem uker i stiftspraksis våren-23 i 

Skjold var ansatt som prestevikar i 50% høsten-23. I tillegg har lærerstudent Emily Hunter hatt en 25%-

stilling i konfirmantarbeidet. Samarbeidet har vært godt og de tre vikarene har gjort en stor og god jobb alle 

sammen! Kapellanstillingen blir lyst ut våren 24 og vi håper på full dekning på prestestillingene i løpet av 

det kommende året.  

Gudstjenestelivet  

I Skjold har vi mange gudstjenester i løpet av et år. Vi er heldige som har et veldig godt kirkerom som gir 

store mulighet for å kunne jobbe med varierte uttrykk på gudstjenestene, noe vi også har valgt å gjøre. På 

den tradisjonelle Hellige tre kongers-festen tar vi f.eks. vekk nesten alle stolene og bruker hele rommet til 

dramatisering og juletregang. På Jakobmessene lyssetter vi kirkerommet stemningsfullt og plasserer band og 

forsangere, prester og liturgisk utstyr noe annerledes enn vanlig. I år har vi også investert penger i nytt 

lydutstyr, noe som f.eks. gjør jobben med å arrangere Jakobmessene noe lettere.  

Vi har en kveldsgudstjeneste i måneden med et noe annerledes uttrykk enn på høymessene. Jakobmessene 

har etter hvert blitt en innarbeidet gudstjenesteform i Skjold. Og i høst arrangerte vi for første gang «Gospel 

Church» sammen med Gospel Explosion, noe vi kommer til å fortsette med fremover. Vi ser at det å variere 

uttrykket gjør at de ulike gudstjenestene treffer litt ulike folk.  

I år har vi en betydelig økning i gudstjenestedeltakere sammenlignet med de siste årene. Noe kan helt sikkert 

skyldes at det er en stund siden pandemien og flere har funnet tilbake til vanen med å gå på gudstjeneste. Vi 

har også hatt flere gudstjenester enn de siste årene noe som naturlig nok øker antall gudstjenestedeltakere. I 

tillegg kan kanskje også et variert og stort gudstjenestetilbud gjøre at flere søker seg til kirken.  

Det å ha et variert gudstjenestetilbud gjør at vi også må være veldig bevisst på det å ha en jevn puls på de 

«helt vanlige» søndagsgudstjenestene våre.  

Alle gudstjenestene blir til i godt samarbeid mellom prest, kantor, kirketjener og en god gjeng med 

gudstjenestemedarbeidere som gjør en strålende jobb som kirkeverter, tekstlesere, forsangere og 

nattverdutdelere. Til disse oppgavene er det også rom for enda flere og vi jobber med hvordan rekruttere 

flere frivillige til disse oppgavene.  

 

Dåp  

Dåpstallet i Skjold var ca. på samme nivå i 2023 og 2022, men er synkende i tråd med trenden ellers i 

kirken. Dåp har vært et satsningsområde for hele kirken de siste årene. Et av tiltakene vi har prøvd ut hos oss 

i Skjold er «Drop in-dåp». Et tilbud som er ment for å gjøre dåpen lett tilgjengelig og å senke terskelen for 

dåp. Dette var en stor suksess høsten 21, men da vi arrangerte det høsten 23 dukket det ikke opp noen som 

ville bli døpt. Kanskje var PR-en ikke god nok, kanskje var det ikke like mange som var interessert nå som 

for to år siden. Jeg tror likevel ikke vi skal gi opp dette tilbudet, men prøve igjen, da det har vist seg å kunne 

treffe mange og være et godt alternativ til dåp i høymessen for de som av ulike grunner ikke ønsker å gjøre 

det på den tradisjonelle måten.  

Møte om frivillighet  

Vi har en stor gjeng med utrolig flotte frivillige medarbeidere i Skjold kirke. I høst inviterte vi prest i 

St.Jakob kirke Øyvind Rudolf Sønnesyn Berg til å holde foredrag for oss på Kick off-samling for frivillige i 

menigheten. I St.Jakob har de jobbet godt og grundig med frivillighet over flere år og Øyvind Rudolf 

inspirerte oss med mange tanker om hvordan drive god frivillighet. Blant annet snakket han om å arbeide i 

team. Dette er tanker som vi skal ta enda mer tak i videre.  
Tid for tro  

Siden utfordringen fra biskopen på bispevisitas i 2020 om å ha tilbud om kristen undervisning for voksne, har 

«Tid for tro» vært et tilbud i menigheten i samarbeid med Søreide menighet. Dette har etablert seg som et 

månedlig tilbud med en noenlunde fast kjerne som kommer til undervisning, kveldsmat og samtale. Komiteen 
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med frivillige jobber videre med tilbudet og vi ønsker å kommunisere tydelig at en kan komme også bare for 

undervisningen uten å delta i samtalebiten etterpå.  

Høydepunkter  

Noen høydepunkter fra året som gikk må trekkes frem:  

Samling med biskop Thomas. 

I mai kom biskop Thomas fra Egypt på besøk til Skjold kirke. Han er biskop i Øvre Egypt og på retreatstedet 

Anafora, som er del av Skjold menighet sitt misjonsprosjekt gjennom Stefanusalliansen. Han deltok på en flott 

kveld i kirken hvor han holdt en inspirerende preken og velsignet de som ønsket det. Biskop Thomas deltok 

også på samling for ansatte i Fana prosti tidligere på dagen. På samlingen med de ansatte fikk også den 

nyvigslede biskop Ragnhild Jepsen besøke Skjold kirke for første gang.  

Vigslingsgudstjeneste i juni  

Biskop Ragnhild besøkte Skjold kirke hele to ganger før sommerferien. Den 25.juni kunne vi nemlig 

invitere til en historisk og høytidelig dag i Skjold kirke. Da ble fire nye kirkelige ansatte vigslet av biskopen 

i samme gudstjeneste. En prest, en kantor, en kateket og en diakon. Presten som ble vigslet var Trude 

Christina Halvorsen som har vært aktiv i menighetens barne- og ungdomsarbeid i mange år. Det var en stor 

opplevelse å få være med på denne dagen. Vi er stolte over en ny prest i Den norske kirke fra Skjold og vi 

gleder oss stort over alle nye medarbeidere i kirken.  
 

21.01.2024 

Marte Håberg Ottesen 
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Statestikk 2019 2020 2021 2022 2023 

Medlemmer i soknet         9675         9793 9939 9806 9774 

Innmeldte 4 4 1  2 11 

Utmeldte 53 36 22  75 69 

Døpte 76 49 70 60 58 

Døpte over 12 år 5 6 6 4 4 

Ekteskap 7 4 6 2 8 

Begravelser i Skjold 

Begravelser tilhørende Skjold 

40 

70 

74 34 

77 

 

93 

27 

96 

Konfirmanter 123 106 113 116 110 

Hovedgudstjenester 60 51 53 62 74 

Til stede ved gudstj. 7984 3223 3583 5813 10649 

Andre gudstj. 12 14 17 8 12 

Til stede ved andre gudstj. 4356 812 1762 2307 3619 

Herav nattverdsgudstjenester 39 13 20 24 27 

Nattverdsdeltagelse 2510 787 894 1299 2162 

Familie-og ungdomsgudstj. 8 6 13 7 10 

Konserter 13 11 5 14 15 

Gudstjeneste for barnehager 3 5 3 1 2 

Til stede bhg. 255 59 354 100 127 

Skolegudstjenester 6 0 0 8 6 

Til stede 1814 0 0 1000 1703 

Kirkeoffer totalt 323 887 147029 184 972 309 111 406626 

Offer til andre 134 124 73254 93 639 135 335 220 344 

Herav til eget arbeid 117 813 73775 91 333 173 776 186 282 

Innsamlede midler totalt 
messer, basar, gaver, 

bladpenger 

390 476 183 473 159 754 275 208 336071 

Den faste givertenesten 202 500 202 700 206 900 205 500 216 150 
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Årsrapport 2023 Skjold menighet 
                              for trosopplæring 
  

1.Regelmessige/Kontinuerlige tiltak (hva gjør dere og  

hva er hovedaktiviteten deres ) 

Totalt ant. 
møter pr. år 

(alle 

grupper) 

Deltakere 
Gjennom-snitt 
pr.gang for hele 
aktiviteten 

Totalt ant. 

deltakere  

alle møter x alle 

deltakere 

Barne- og ungdomsutvalget  

Babysang 

2 

30 

4 

25 

8 

30 x 25 = 

750, Ca. 109 

unike babyer 

innom 

2 Antall avgrensede/enkeltstående tiltak (turer. leir 

el.lign.) beskriv 

Antall 
turer e.l. 

Hvor mange var med – 

totalt på disse 

enkelttiltakene: 

Dåpsgudstjenester  
 
Dåpssamtaler  
 
0-1 år: Babysang  
 
2-åringer: Adventssamling på Familiedag 
 
3-åringer: Krøllesamling på Familiedag 
 
4-årsklubb 
 
4-årsgudstjeneste: 
 
5-åringer: Jubileumsfest på Familiedag 
 
6-åringer: Helt førsteklasses gudstjeneste 
 
7-åringer: Påskefest på Familiedag og 
påskefestgudstjeneste 
 
8-åringer: Jubileumsfest på Familiedag 
 
9-åringer: Agent for rettferdighet (lørdag og søndag) 
 
10-åringer: Speidersamling 
 
11-åringer: Lys våken  
 
Konfirmanter (se egen årsrapport)  
 
Lederkurs (se egen årsrapport)  
 

29 
 
15 
 
30 
 
1 
 
1 
 
1 
 
1 
 
1 
 
1 
 
1 
 
1 
 
1 
 
1 
 
1 

60 
 
120 
 
109 unike babyer 
 
13 stk. 2-åringer 
 
9 stk. 3-åringer 
 
7 stk. 4-åringer 
 
11 stk. 4-åringer 
 
24 stk. 5-åringer  
 
7 stk. 6-åringer  
 
5 stk. 7-åringer  
 
15 stk. 8-åringer  
 
16 stk. 9-åringer  
 
Ble ikke gjennomført i 2023 
 
Ble ikke gjennomført i 2023, 
de får invitasjon til Lys 
Våken i 2024 
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3 Antall frivillige medarbeidere/ledere, styremedl.     

Medlemmer i barne- og ungdomsutvalget:  

Faste frivillige i trosopplæringen:  

Konfirmantforeldre, foreldre til barn på trosopplæringstiltak, foreldre i barnekor og speider. 

Ungdomsledere bidrar også på ulike arrangementer.  

3.1 Hovedleder 

 

3.1.1. Kasserer 

Menighetspedagog Karina Jean 

Kateket Margrete Stordal 

Marita Børve 

3.2 Styremedlemmer Barne- og ungdomsutvalget:  

Andreas Maurstad, Synnøve Flotve 

Øyvind Bjørge, Sidsel Brækken  

Lars Olav Hammer  

Antall: 5 stk.  

Antall medlemmer totalt på liste  Møtedag Ulike dager og tidspunkt.  

Redegjør kort for målsetningen med det arbeidet dere driver –  
Gjennom gjennomføring og videreutvikling av trosopplæringen i Skjold menighet ønsker vi på en 

systematisk måte å legge til rette for gode samlinger for barn og unge i alderen 0-18 år. Vår 

målsetting er å lage gode samlinger der barn og ungdom kan få lære mer om den kristne tro, oppleve 

fellesskap, bli kjent med kirken og bygge relasjoner med andre. Vi ønsker å invitere flest mulig barn til 

de kontinuerlige aktivitetene vi har, slik som babysang og familiedag, slik at vi får enda flere med.  

Gleder og utfordringer i arbeidet i året som har gått! Styrken i arbeidet. 

Det er en utfordring å få med mange på de ulike trosopplæringstiltakene etter at barna er ferdig med 

Babysang. Barn har i dag mange aktiviteter på ettermiddagstid som konkurrerer med aktiviteter i 

kirken. Det har allikevel vært viktig at samlinger med trosopplæring skal oppleves som nyttig og som 

en fin stund for de barna som kommer. Da er det positivt at flere av tiltakene er knyttet til Familiedag, 

ettersom det som regel er god oppslutning av barn på disse samlingene.  

Det har vært en stor glede at Babysang har blitt veldig populært igjen. Med mange deltakere gjennom 

høsten måtte vi dele Babysang i to grupper for at det skulle være behagelig å gjennomføre, både for 

meg og for deltakerne. Noen som har gått på Babysang kommer på Familiedag og Knøttesang når 

barna har begynt i barnehage, så det er positivt at dette tiltaket kan bidra som en rekrutteringsarena 

til andre aktiviteter.   

De frivillige vi har er gull verdt og gjør en virkelig god innsats! Det er noen få som gjør veldig mye og 

vi skulle gjerne hatt med flere. Både for å ha flere frivillige å spille på, og for at det ikke skal bli så 

mye på de frivillige som ofte stiller opp. Det er en utfordring å rekruttere og beholde flere, særlig nye 

frivillige. I 2024 skal vi være med på pilotprosjektet Mobilise, et system for frivillighetsorganisering. Vi 

håper at dette kan bidra til at flere ønsker å være frivillig på ulike tiltak for barn og unge.  

Underskrift leder: Karina Jean, 15. januar 2024  
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             Årsrapport 2023 Skjold menighet 
                              for Familiedag 
  

1.Regelmessige/Kontinuerlige tiltak (hva gjør dere og  

hva er hovedaktiviteten deres ) 

 

Totalt ant. 

møter pr. år 

(alle 

grupper) 

Deltakere 

Gjennom-snitt 

pr.gang for hele 

aktiviteten 

Totalt ant. 

deltakere  

alle møter x alle 

deltakere 

Familiedag ca. 2 onsdager i måneden kl. 16.00-18.00 

Salg av enkel middag før Knøttesang (0-5 år) og 

Onsdagsklubben (1.-7. klasse)  

Noen ganger har vi enkle samlinger med sangstund og 

aktivitet, andre ganger lager vi et større arrangement. I 

2023 hadde vi bl.a. karneval, kostymefest, superheltløp og 

jubileumsfest med klovnene Tipp og Topp som større 

arrangement på Familiedag.  

Som en del av trosopplæringen inviteres også flere årskull 

til Familiedag gjennom året.  

13 50 barn 13 x 50 = 

650 

 

Totalt ca. 

120 unike 

barn var 

innom 

Familiedag.  

3.1 Hovedleder 

 

 

Møtedag og tidspunkt 

Menighetspedagog Karina Jean 

Kateket Margrete Stordal  

Sokneprest Harald Fylling 

Kirketjener Øyvind Bjørge  

Diakon Kjerstin-Marie Vereide  

Onsdag kl. 16.00 – 18.00 

Redegjør kort for målsetningen med det arbeidet dere driver –  

Gjennom Familiedag ønsker vi å tilby et kontinuerlig lavterskeltilbud for barnefamilier i Skjold 

menighet. Her kan de kjøpe enkel middag til en billig penge, treffe andre familier og være med på 

meningsfulle aktiviteter. Vi ønsker at kirken skal oppleves som en god plass å være for små og store. 

Vi ønsker at Familiedag skal kunne være en god møteplass for familier der de kjenner tilhørighet, er 

en del av et fellesskap og får møte andre i lignende livsstadier. Vi ønsker å formidle Guds kjærlighet 

gjennom møter med de som kommer, gjennom formidling av bibelfortellinger og sanger. 

Relasjonsbygging står i fokus, og alle skal oppleve å bli sett og møtt på en god måte. 

Gleder og utfordringer i arbeidet i året som har gått! Styrken i arbeidet. 

Det er en stor glede å se mange av de samme familiene som går igjen nesten hver gang det er 

familiedag, samtidig som det stadig også kommer nye familier innom. Under middagen er det god 

stemning der barna også får mulighet til å leke sammen og de voksne har tid til en kaffekopp og slå 

av en prat med de andre på bordet eller oss fra staben. Middagen kan oppleves litt lang for de eldste 

barna da det gjerne er barnehagebarna som har mest glede av lekekroken. Vi har prøvd ut noen 

bord-aktiviteter under middagen i høst og vil videreføre dette til Familiedagene i 2024. Gjennom dette 

ønsker vi å fremme relasjonsbygging mellom familiene og at barna kan gjøre meningsfulle aktiviteter 
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fremfor å løpe i gangene i kirken. Det var stor suksess med ulike typer bingo, så dette er en av 

aktivitetene vi ønsker å fortsette med under middagen.  

Vi er helt avhengig av frivillige for å få til middagsserveringen på Familiedag. De engasjerte frivillige 

gjør en kjempejobb og de er gull verdt! Vi ser at det er de samme som melder seg som frivillig 

gjennom semesteret, og skulle gjerne hatt flere som ønsket å være med.  

Det har vært veldig positivt å knytte flere av trosopplæringstiltakene til Familiedag. Da får de som 

kommer møte en aktivitet som fungerer godt, der det alltid er andre barn og familier. Da gjør det 

heller ikke så mye hvis det er få påmeldte til trosopplæringstiltaket. Det er flere som kommer på 

trosopplæringstiltak som fortsetter å komme på Familiedag, det er veldig positivt!  

Det er en utfordring å få med skolebarna på Familiedag og det har derfor vært noe varierende 

oppmøte på Onsdagsklubben gjennom året. Vi merker at det hjelper å invitere til trosopplæringstiltak 

for skolebarna og knytte dette til Familiedag. Da blir det en god gjeng på Onsdagsklubben. Skolebarn 

har mange aktiviteter som foregår på ettermiddagstid. Fotball, svømming, turn m.m. har samlinger 

også på onsdagene. Vi bør tenke litt rundt dette i forbindelse med Familiedag. Det er ikke sikkert at 

en annen dag passer bedre, men vi kan se på mulighetene. Det er alltid stas når barna forteller at de 

valgte å komme på Familiedag fremfor trening den dagen.  

I 2023 har vi hatt menighetspedagog, kateket og kirketjener på jobb. Å ha med kirketjener har vært 

veldig nyttig for rigging og rydding. Diakon har stilt opp de gangene det har vært få på kjøkkenet eller 

ved spesielle anledninger. Det er veldig kjekt å være på jobb på Familiedag, høre tilbakemeldingene 

fra familiene som synes dette er et flott tilbud og se barna som ivrig er med på Knøttesang og 

Onsdagsklubben.  

Underskrift leder:  Karina Jean, 15. januar 2024   

 
Fra en av Familiedagene i høst der Søråshøgda barnekor sang for oss. Mange familier er ferdig med 

middag og sitter nå og hører på flott barnekorsang. 
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                 Årsrapport 2023 Skjold menighet 
                              for Tweensklubb 

  

1.Regelmessige/Kontinuerlige tiltak (hva gjør dere 

og  

hva er hovedaktiviteten deres ) 

 

Totalt 
ant. 
møter pr. 

år (alle 

grupper) 

Deltakere 
Gjennom-
snitt pr.gang 
for hele 
aktiviteten 

Totalt ant. 

deltakere  

alle møter x 

alle 

deltakere 

Tweensklubb for 6.-8. klassinger, 3-4 torsdager i 

semesteret. 

Vi baker, spiller spill, pynter pepperkaker, har 

hobbyverksted og lignende aktiviteter. Vi avslutter 

samlingen med en kort skumringsstund der vi leser 

en kort bibeltekst, ber og tenner lys for hverandre. 

7 7 7 x 7 = 49  

 

Totalt har 

det vært 12 

unike barn 

innom.  

2 Antall avgrensede/enkeltstående tiltak (turer. 

leir el.lign.) beskriv 

Antall 
turer e.l. 

Hvor mange var med – 

totalt på disse 

enkelttiltakene: 

Hellige tre kongers fest (gudstjeneste) 1 4 

3 Antall frivillige medarbeidere/ledere, styremedl.     

3.1 Hovedleder Menighetspedagog Karina Jean, Sigrid Sørhus Kvia  

Antall medlemmer totalt på 
liste 

 Møtedag 
og tid 

Torsdager kl. 19.00-

20.15 

Redegjør kort for målsetningen med det arbeidet dere driver –  
 
Gjennom Tweensklubben har vi fått i gang et kontinuerlig arbeid for barn i aldersgruppen 6.-

8. klasse. Vi har klubben rett etter korøvelsen til Søråshøgda barnekor da de fleste av 

deltakerne på Tweensklubben også synger i koret. Det er allikevel åpent for alle unge i 

aldersgruppen, og det er noen som ikke lenger går i koret som møter til Tweensklubb. Vi 

ønsker en klubb med ulike aktiviteter, der alle kan være med, føle tilhørighet og medvirkning. 

Vi ønsker å gi de unge et sted for å kunne oppleve fellesskap med hverandre og med Jesus. 

Vi ønsker å formidle Guds kjærlighet til de unge, bygge relasjoner og møte de på en god 

måte slik at alle føler seg sett og velkommen.  

Gleder og utfordringer i arbeidet i året som har gått! Styrken i arbeidet. 

Det er alltid hyggelig å være på Tweensklubb med jentene som har deltatt gjennom året. Det 

er kjekt at barna fra barnekoret ønsker å delta, samt at noen som ikke lenger går i koret også 

ønsker å komme på Tweensklubb. Selv har barna sagt at de synes det er fint at de får ha 
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medvirkning på hva vi skal gjøre på samlingene, komme med forslag og ønsker. Ettersom 

klubben er rett etter korøvelse har barna gitt uttrykk for at de ikke ønsker så mye sang. En 

sang når vi starter og en sang når vi avslutter er passe. Barna sier at skumringsstunden på 

slutten av klubben er en fin avslutning som gir de ro.  

Selv om det varierer i antall barn som møter på Tweensklubben er det viktig at vi er to 

voksne. Med kun menighetspedagog er det veldig sårbart. Det har vært fint å ha med Sigrid 

Sørhus Kvia på Tweensklubben. Hun er positiv, dyktig og flink med barna.  

Barna selv uttrykker at de skulle ønske det var flere samlinger gjennom året, og sier det er 

lett å glemme av Tweensklubben når det er lenge mellom hver gang. Derfor er det et lurt 

grep å ha klubben rett etter øvelsen med koret, da er mange allerede i kirken.  

Det store høydepunktet på Tweensklubben var pynting av pepperkaker, pepperkakehus og å 

få knuse pepperkakehuset i tusenvis av biter. Det var et stort ønske fra barna på starten av 

høstsemesteret og de uttrykte stor glede ved gjennomførelsen.  

 

Underskrift leder:  Karina Jean, 15. januar 2024  

  

Fra siste Tweenssamling i 2023. Fra ferdig pyntet pepperkakehus til ferdig knust 

pepperkakehus. 

 

 



 

 16 

 

Årsrapport 2023 Skjold menighet 
                     for KFUK KFUM speidere 
  

1.Regelmessige/Kontinuerlige tiltak (hva gjør dere og  

hva er hovedaktiviteten deres) 

 

Totalt ant. 
møter pr. år 

(alle 

grupper) 

Deltakere 
Gjennom-snitt 
pr.gang for hele 
aktiviteten 

Totalt ant. 

deltakere  

alle møter x alle 

deltakere 

speiding 92 12 1104 

2 Antall avgrensede/enkeltstående tiltak (turer. leir 

el.lign.) beskriv 

Antall 
turer e.l. 

Hvor mange var med – 

totalt på disse 

enkelttiltakene: 

 

Antall turer  

Turer, overnatting ute, leir (utenlandstur 5 40 

3 Antall frivillige medarbeidere/ledere, styremedl.     

 

3.1 Hovedleder 

3.1.1. Kasserer 

Eivind Bjørndal 

Linda Odland 

3.2 Styremedlemmer Sofie Markhus 

Elias Roaldsnes 

Antall:2 

Antall medlemmer totalt på liste 
 

72 
Møtedag 

og tid 

Tirsdag 17:30-19 

Onsdag 18-20 
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Redegjør kort for målsetningen med det arbeidet dere driver –  
Relgiøst og friluftsliv 

Gleder og utfordringer i arbeidet i året som har gått! Styrken i arbeidet. 

Begynner å få 15-16 åringer som virker å være interresert i å drive gruppen. 

Underskrift leder:  ( sign) Eivind Bjørndal 

 

 

 

 

Årsrapport 2023 Skjold menighet 
                              for Konfirmantarbeidet 
  

1.Regelmessige/Kontinuerlige tiltak (hva gjør dere og  

hva er hovedaktiviteten deres ) 

 

Totalt ant. 
møter pr. år 

(alle 

grupper) 

Deltakere 
Gjennom-snitt 
pr.gang for hele 
aktiviteten 

Totalt ant. 

deltakere  

alle møter x alle 

deltakere 

Konfirmantarbeid for kullet 22/23. 
Konfirmantåret varer fra august 2022 til konfirmasjonene i 
mai 2023.  
Konfirmantplan for konfirmanter 2022/2023 
8 gudstjenester:                12t 
Undervisning i grupper før jul:                7t 
Fellesundervisning:   6t 
Egyptmarked:    4t              
Bli-kjent-dag på Sotra/kompani Skjold: 5t 
Undervisning i grupper etter jul:                6t 
Skjoldstock:                                           24t 
Fasteaksjon:    3t 
Til sammen:     67 planlagte timer.  

Delt inn i 5 

ulike 

grupper . 

Gruppene 

hadde 5 

samlinger i 

løpet av 

året. 

22  1100 
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De skal ifølge trosopplæringsplanen ha 60 timer. 

2 Antall avgrensede/enkeltstående tiltak (turer. leir 

el.lign.) beskriv 

Antall 
turer e.l. 

Hvor mange var med – 

totalt på disse 

enkelttiltakene: 

Egyptmarked, Bli-kjent-dag på Sotra/kompani Skjold, 

Skjoldstock, KRIK leir på Framnes 

1 tur med 

overnatting 

Det var godt oppmøte blant 

konfirmantene på disse 

samlingene.  

3 Antall frivillige medarbeidere/ledere, styremedl.     

3.1 Hovedleder 

3.1.1. Kasserer 

Margrete Stordal(kateket) 

Marte H. Ottesen (prest) 

Emily Hunter (vikar, prestestilling) 

Antall medlemmer totalt på liste 110 
Møtedag 

Tirsdag og onsdag 15.45-17.15 

 

Redegjør kort for målsetningen med det arbeidet dere driver –  
Fra Konfirmantplanen i Skjold menighet  

Konfirmanter i Skjold menighet skal få: 

- Lære om den treenige Gud 
- Oppleve fellesskap med Jesus og med hverandre 
- Erfare, reflektere og oppleve kristen tro og praksis 
- Bli utfordret til å leve i troen på den treenige Gud 

Gleder og utfordringer i arbeidet i året som har gått! Styrken i arbeidet. 

Vi startet året med tur til Sotra. Her hadde vi Kompani Skjold, inspirert av kompani Lauritsen på TV. 

Det var god disiplin og kjekt å bli kjent. Vi delte konfirmantene i grupper og fordelte de på to dager. 

Lederne overnattet hele helgen og hadde et godt opplegg for konfirmantene. Det ble en god start på 

året med masse oppgaver og bli-kjent leker. 

På Egyptmarkedet fikk konfirmantene ha aktiviteter i hele kirken til inntekt for Stefanus Alliansen. De 

har alt fra ansiktsmaling, neglelakk, fifa, kafê, svampekast, vaske bil og sumobruting for å nevne noe. 

Det er også en viktig samlingsarena for foresatte som går rundt på aktiviteter og deltar aktivt med å 

spise i kaféen.   

Nytt av året var innholdet på foreldremøtene. I år inviterte jeg Hilde T. Serkland til første samlingen. 

Det var en suksess. Hun formidler godt om det å være foreldre, som de kan kjenne seg igjen i. Hun 

er også en dyktig historieforteller. På foreldremøte etter jul hadde jeg invitert Hallgeir Berge, det var 

også fint. Han formidler om hvordan han har funnet tilbake til sin tro etter en alvorlig ulykke. Det var 

sterkt å høre. Han hadde et fint fokus til ungdom om at utseende ikke alltid er det viktigste. Med disse 

to foredragene sammen med min informasjon om året fikk jeg gitt foresatte og konfirmanter 

trosformidling. 

Årets høydepunkt var Skjoldstock. I år hadde vi noen nye grupper: KRIK i gymsalen på Skjold skole 

og bakegruppe. Fint å kunne gjennomføre uten restriksjoner. Fin konsert ble det, alle var førnøyde.  

Nytt av året var også leir. De som ønsket å reise på leir valgte KRIK sin leir til Framnes. Vi var 10 

stykker på leir. Det er kanskje den beste leiren jeg har vært på. For et opplegg! Det var venteliste på 
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ledere fordi så mange ville være med. Det var en leder pr. 2. konfirmant. Flott forkynnelse og nydelig 

innhold. Her skulle vi vært mange flere.  

Skjold kirke hadde 25 års-jubileum dette året og derfor fikk konfirmantene avslutte året sitt med en 

forestilling av søstrene Trætteberg. #JEGHERNÅde. Det var en flott oppsummering av 

konfirmrantåret, der vi hadde gått igjennom kristuskransen. Forestillingen tok for seg de ulike perlene.  

Dette var høydepunktene. Vi hadde også månedlige samlinger i grupper der vi hadde undervisning 

og noen fellessamlinger før jul og påske. 

Er det noe du vil spesifisere med 2023? 

På Skjoldstock ser vi at vi har utfordringer med å få tak i nok unge ledere. I år var vi bare 30 stykker, 

vi har hatt behov for 40 ledere. I år betalte vi flere for å få dem med. Det håper vi å slippe fremover.  

Vi fikk låne barnehagen for å få nok rom, dette var positivt og vi har fått et fint samarbeid med dem. 

Vi fikk også låne gymsal og kjøkken av Skjold skole. På den måten fikk vi utvidet våre lokaler og det 

var fint å få spredd konfirmantene enda mer utover i grupper. Konserten ble gjennomført med full sal 

og stående applaus.  

Konfirmasjonsgudstjenestene i mai har vi fått veldig mange gode tilbakemeldinger på. Folk var 

fornøyde med sangen/musikken, soloen, prekenen og de opplevde at de fikk festgudstjenester! 

 Underskrift leder:  ( sign) Margrete Stordal 
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Årsrapport 2023 Skjold menighet 
                     for Skjoldstock styret 
  

1.Regelmessige/Kontinuerlige tiltak (hva gjør dere og  

hva er hovedaktiviteten deres ) 

 

Totalt ant. 
møter pr. år 

(alle 

grupper) 

Deltakere 
Gjennom-snitt 
pr.gang for hele 
aktiviteten 

Totalt ant. 

deltakere  

alle møter x alle 

deltakere 

Skjoldstock styret for Skjodstock  i mars 2023 

Vi i hovedkomiteen for Skjoldstock begynner 

planleggingen i september for skjoldstock i mars. Da finner 

vi ledere, vi pleier å finne ca.30-40 ledere.  Mange av 

disse er fra andre menigheter. Vi finner: tema, sanger, og 

ordner en del praktisk rundt skjoldstock. I komiteen er det 

Kateketen som har hovedansvaret. I praksis tar og får 

ungdommene mye ansvar.   

1 i mnd før 

jul og 2 i 

mnd etter 

jul.  

Det blir 10 

samlinger  

4 40 

3 Antall frivillige medarbeidere/ledere, styremedl.     

3.1 Hovedleder 

3.1.1. Kasserer 

Margrete Stordal(hovedleder) 

Marita Børve(kasserer) 

3.2 Styremedlemmer Emily Hunter 

Kristiane Margrethe Koch 

Lena Iversen 

Marius Koch 

Antall: 4 

Antall medlemmer totalt på liste 
 

 
Møtedag 

Varierende men oftest 

tirsdag eller torsdag 

Redegjør kort for målsetningen med det arbeidet dere driver –  

Målsettingen for Skjoldstock hovedkomiteen er: 

• Finne ledere til de ulike gruppene. 

• Finne ut hvilke grupper vi skal ha. Hvor gruppene skal være og hva innholdet i de 
ulike gruppene skal være. 

• Har ansvar for å ha klart t-skjorter og bånd til festivalen. 

• Har ansvar for lederforumene med de ulike lederne til skjoldstock. 

• En til to fra komiteen har hovedansvaret sammen med ungdomsarbeider, prest og 
kateket på selve festivalen.   

• Sammen med kateket og prest sørge for at det er et faglig innhold i festivalene   

• De godkjenner økonomien til festivalen. 
Være med på selve festivalen som gode forbilder for konfirmanter og andre ledere. 

Gleder og utfordringer i arbeidet i året som har gått! Styrken i arbeidet. 
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Styrken til det nye styret er at alle drar sammen. I år er det spesielt Emily Hunter som må 

trekkes frem. Hun hadde masse kontakter og har sørget for å få inn masse gode ledere.  Det 

var veldig positivt. Disse lederne gikk på lærerskolen og var flinke til å ta ansvar.  

De som sitter i styret, er dedikerte og flinke til å møte opp og til å ta ansvar.  

Vi har alltid mat sammen og vi har fokus på å se den enkelte. På den måten kan det å sitte i 

styret være med å gi dem ledertrening og samhold. Vi fordeler oppgaver og alle må ta 

ansvar. 

Vi hadde forberedt oss godt til Skjoldstock på styremøtene så selve Skjoldstock ble godt 

gjennomført. Vi hadde to nye grupper som KRIK og bakegruppen. Det var suksess å ha flere 

grupper slik at ikke koret ble så stort.  

Er det noe du vil spesifisere med 2023? 

Det negative er at mange av disse lederne som var Emily sine venner ønsket betaling for å gjøre en 

innsats. Men vi skulle ønske at vi slapp å betale dem. Jeg håper at vi slipper å betale så mange unge 

ledere for å få nok ledere i fremtiden.  

Underskrift leder:  ( sign) Margrete Stordal 
 

 

 

 

Årsrapport 2023 Skjold menighet 

                    for Follow/Lederkurset 
    

1.Regelmessige/Kontinuerlige tiltak (hva gjør dere og 

hva er hovedaktiviteten deres ) 

  

Totalt ant. 
møter pr. år 

(alle grupper) 

Deltakere 
Gjennom-snitt 

pr.gang for 

hele 

aktiviteten 

Totalt ant. 

deltakere 
alle møter x alle 
deltakere 

Året 22/23 står Follow og lederkurset sammen. Dette fordi 

vi ikke har hatt et ordentlig skille mellom disse to. I år 

hadde vi ikke nok deltagere på lederkurset, de var bare 4 

stykker, til å skille tydelig. Da ble det slik at de to Follow 

kom på samlingene med lederkurset og omvendt. 

  

Follow er en klubb for alle etter konfirmasjonstid. I 

hovedsak kommer de konfirmantene som har valgt 

lederkurset og de som har gått på lederkurset før. Det året 

de er ledere er de med på både lederkurs og Follow, som er 

begge en gang i måneden. På den måten vet de hva de kan 

være med på året etter lederkurset. Vi har alltid disse 

ingrediensene: lager mat sammen, sosialt, lek, en aktivitet 

og  andakt. 

  

 

 

  

10 12 180 
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2 Antall avgrensede/enkeltstående tiltak (turer. leir el.lign.) beskriv Antall 
turer e.l. 

Hvor mange var med – totalt på 

disse enkelttiltakene: 

Kompani Skjold på Sotra, bli kjent dag med konfirmanter, her var de 

ledere på lørdag og søndag første helga i mai 

Egyptmarked 

Hytte tur til Myrkdalen 

Skjoldstock i mars 

Fasteaksjon 

Ledersamling med Ruben Gaski 

  

Tur  

  

Arrangement 

Tur 

Arrangement 

Arrangement 

Arrangement 

Lederkurset var flinke å stille 

opp så her var nesten alle med 

på det meste 

3 Antall frivillige medarbeidere/ledere, styremedl.    

  

3.1 Hovedleder 

3.1.1. Kasserer 

Margrete Stordal(kateket)administrerer, og driver lederkurset 

Julie Teige(ungdomsarbeider), driver lederkurset 

Emily Hunter, driver av lederkurset 

Marius Koch med på mange turer som leder. 

Antall medlemmer totalt på liste 
  

  Møtedag og tid Onsdager fra 18-20 

Redegjør kort for målsetningen med det arbeidet dere driver – 
Få med ungdommer i menighetens arbeid.  
  

Gi ungdommene ledererfaring i rammen kristent arbeid. 

Gleder og utfordringer i arbeidet i året som har gått! Styrken i arbeidet. 

  

Vi startet året med bowling. Det var et bevisst valg fra Julie og meg for å spleise gruppa. Det fungerte godt, gjennom lek 

og mat ble vi godt kjent. Den strukturen brukte vi på alle samlingene: Vi startet samlingen med å lage mat, vi hadde et 

tema og så lek. Vi forsto tidlig at vi godt kunne være flere på samlingene og inviterte derfor inn to stykker som har gått 

lederkurs året før. De hadde god tid og ville gjerne være med på flere samlinger. 

  

Første turen var til Sotra Camping. Her overnattet vi i lavvo og hadde opplegg for konfirmantene på dagen. Vi fikk med 

oss noen fra lederkurset året før og ble en gjeng. Halve kullet av konfirmanter kom på lørdag og halve på søndag. Lederne 

var motivert til å stå på post og gjorde at konfirmantene koste seg. De synes nok det var kjekt at de gjennom posten sin 

kunne gi konfirmantene "straff" om de ikke fulgte med eller hadde "uniformen" i orden. Marius Kock må nevnes som en 

kjempe leder på denne turen, Julie Teige og jeg var også med.  

  

Dette året ble det en del turer. I januar dro vil til Myrkdalen. Her ble det ski, god mat, sosialt samvær og mye lek. Dette 

året åpent vi også for konfirmanter og tre konfirmanter ble med. 

  

I vinterferien prøvde vi å få med ledere på KRIK sin leder leir, Reaction. Her fikk vi også med oss to stykker fra året før. 

Alle hadde en flott opplevelse. 

  

Vi hadde reklamert godt for lederkurs mens de var konfirmanter. Vi hadde også samlinger for dem mens de var 

konfirmanter slik at de skulle få se hva det vil si å være med på lederkurs hos oss. Vi gjorde det slik vi pleier. Men vi år var 

det ikke så mange som valgte dette. Men selv om de var få var det 4 dedikerte ungdommer. De møtte på alle samlingene 

og de klarte å skape god stemning seg imellom. 

  

Er det noe du vil spesifisere med 2023? 
Vi lærte av at så få meldte seg dette året, så året etterpå fikk vi flere med å være enda mer på. Da ringte vi rundt til de som 

vi mente kunne være aktuelle. 
  

  

Underskrift leder:  ( sign) Margrete Stordal og Emily Hunter 
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Årsrapport 2023 Skjold menighet 
                              for KRIK 
  

1.Regelmessige/Kontinuerlige tiltak (hva gjør dere og  

hva er hovedaktiviteten deres ) 

 

Totalt ant. 
møter pr. år 

(alle 

grupper) 

Deltakere 
Gjennom-snitt 
pr.gang for hele 
aktiviteten 

Totalt ant. 

deltakere  

alle møter x alle 

deltakere 

 14 20 30 

2 Antall avgrensede/enkeltstående tiltak (turer. leir 

el.lign.) beskriv 

Antall 
turer e.l. 

Hvor mange var med – 

totalt på disse 

enkelttiltakene: 

 

  

Myrkdalen 

 

KRIK 

VEST 

Cirka 10 i 2023, usikker 

hvor mange som blir med i 

2024 

Cirka 10 i 2023, og 24 i 

2024 

3 Antall frivillige medarbeidere/ledere, styremedl.     

3.1 Hovedleder 

 

3.1.1. Kasserer 

Julie Teige Haavik (ungdomsarbeider) 

Margrete Stordal (Kateket) 

Marius Koch 

 

3.2 Styremedlemmer I utgangspunktet er det fire 

styremedlemmer, men denne høsten 

er det to som har hatt mulighet til å 

komme på samlingene 

Antall: 4 

Antall medlemmer totalt på liste 
 

 
Møtedag 

og tid 

Onsdager klokken 19:30-

21:30 

 

Redegjør kort for målsetningen med det arbeidet dere driver –  
La ungdommene oppleve idrettsglede i et kristent felleskap. Ønsker at det skal være et sosialt 

møtested for ungdom. Først er det det trening i gymsalen med en andakt. Deretter går vi opp i kirken, 

har isbar og har fokus på det sosiale miljøet. Vi skal også dra på 1 KRIK leir dette året. Dette vil nok 

være med på å styrke miljøet og gruppen. Stort ønske om at KRIK skal være med å rekruttere 

ungdommene til videre engasjement i Skjold menighet. 

Gleder og utfordringer i arbeidet i året som har gått! Styrken i arbeidet. 
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- Dette året har vi satset mer på konfirmanter på KRIK. To KRIK treninger tilsvarer to 

gudstjenester. På denne måten har det vært godt oppmøte på treningene. Ønsket er at 

konfirmantene skal se og oppleve hva de kan få være med på etter konfirmasjonstid. Slik at 

de fortsetter og blir med videre i kirken. Det har vært mange konfirmanter på KRIK pluss 

treningene, som er åpne for alle konfirmanter. Samtidig som det oppleves som at KRIK har 

fungert bra som en egen konfirmant gruppe.  

 

- Det er fokus på å skape et godt samhold, med idrettsglede, vennskap og et trygt og godt 

felleskap. 

 

- Det har vært mange konfirmanter på KRIK pluss treningene, som er åpne for alle 

konfirmanter. 

 

- Det har vært utfordrende å danne et styre som fungerer denne høsten. Grunnen til dette er at 

ungdommene ikke har hatt muligheten til å komme. De har vært invitert, men ikke kommet på 

møtene., da det har vært noe annet som har stått i veien. Styremøtene har bestått av Julie og 

Marius. 

 

- I Januar har alle som har vært på KRIK denne høsten fått mulighet til å være med på Ski-

weekend til Myrkdalen helgen 27-29 januar. Dette er noe som vi ser frem til og vil 

forhåpentligvis være med å styrke felleskapet i KRIK og i ungdomsarbeidet generelt.  

 

- I februar drar vi på både konfirmasjonsleir og ledertreningsleir på Framnes. Denne leiren 

kalles for KRIK Vest. Dette er noe vi ser veldig frem til. Med både aktivitet og trosglede. Vi 

erfarer at det er kjekt for ungdommene og møte andre ungdommer i et godt og trygt felleskap. 

Her utvikles det gode vennskap.  

Margrete Stordal hadde søkt om penger til klatreparken gjennom et fond i KRIK. Fondet heter frifond 

prosjekt midler. Her fikk hun 16 700 kr til klatreparken i 2023. Dermed hadde vi en kjempe avslutning på 

året med klatrepark for 20 ungdommer med grilling. Alt var gratis. Det tror jeg var med på at så mange ble 

med på lederkurset vårt året etterpå.  

Er det noe du vil spesifisere med 2023? 

Vi har hatt treninger på Onsdager fra klokken 19:30-21:30. Da har det først vært en times trening i 

gymsalen med andakt. Deretter har vi gått til kirken og hatt isbar med sosialt fokus. 

Underskrift leder:  ( sign) Julie Teige Haavik og Margrete 
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             Årsrapport 2023 Skjold menighet 
                              for Cantus  
  

1.Regelmessige/Kontinuerlige tiltak (hva gjør dere og  

hva er hovedaktiviteten deres) 

 

Totalt ant. 

møter pr. år 

(alle 

grupper) 

Deltakere 

Gjennom-snitt 

pr.gang for hele 

aktiviteten 

Totalt ant. 

deltakere  

alle møter x alle 

deltakere 

Korsang, øvelser og opptredener: konserter, salmekvelder 

og 

Gudstjenester og sang  på institusjoner 

Vår: 25 

 

Høst: 21 

Vår:26 

 

Høst :26 

650 

 

546 

2 Antall avgrensede/enkeltstående tiltak (turer. leir 

el.lign.) beskriv 

Antall 

turer e.l. 

Hvor mange var med – 

totalt på disse 

enkelttiltakene: 

Kortur til Finse (Finsehytta) lørdag 23.09 til søndag 24.09. 

  

1 25 

3 Antall frivillige medarbeidere/ledere, styremedl.     

 

3.1 Hovedleder 

 

3.1.1. Kasserer 

01.01. – 21.03 Gro Åse, 21.03.-31.12 John Ivar Haugland 

 

01.01. – 21.03 John Ivar Haugland, 21.03.-31.12 Nina R. Hope 

 

3.2 Styremedlemmer Arrangementsansvarlig : 

01.01 – 31.12 Mona Torkildsen 

Sekretær: 

01.01 – 21.03  Reidun Nedrelid 

21.03 – 31.12 Anne Margit Fjeldstad 

Dirigent Guro Rotevatn Buder deltar fast på 

styremøter og leder repertoarutvalget med 

medlemmer Øyvind Torkildsen og Astrid Tonnem. 

Antall: 2 
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Antall medlemmer totalt på liste 

 

30 Møtedag og tid Tirsdag kl. 

19.45 – 21.45 

Redegjør kort for målsetningen med det arbeidet dere driver –  

Cantus ønsker å gi sangglede for medlemmene i koret og være en  aktiv og berikende del av menighetens 

liv. 

Et mål er å utvikle oss musikalsk, bl.a gjennom å utforske repertoar av ulike sjangre ,jobbe sammen med 

sammen med ulike samarbeidspartnere etc. 

Gleder og utfordringer i arbeidet i året som har gått! Styrken i arbeidet. 

 

Jubileumskonsert 16.04 – Skjold kirke 25 år - sammen med Fana Kammerorkester.  Vi sang som 

utvidet jubileumskor. 

 

Vi arrangerte korkveld i kirken 17.10 : Birkeland Kantori og Cantus Sororum ble invitert og takket ja, 

til å  

delta . Det ble en svært vellykket kveld,  

 

Vi hadde Salmekveld 31.01, sang på arrangement i kirken (besøk av Biskop Thomas fra Egypt) 11.5, 

Jazzgudstjeneste 4.6, sang på julemessen 25.11, julekonsert 10.12. I løpet av året deltok vi på 5 

gudstjenester inkludert 1.påskedag og 1. juledag. Vi besøkte institusjoner 3 ganger og sang for og 

med beboerne der.  

 

Styrken i arbeidet vårt er sanggleden , fellesskapet og tilhørigheten til menigheten. 

Er det noe du vil spesifisere med 2023? 

 

Noen av de som har vært med lengst i koret sluttet til sommeren, blant annet den siste som har vært 

med helt fra oppstarten av koret. Tusen takk til dere. Koret la ut FB annonse før oppstart om høsten, 

det førte til flere nye medlemmer der et par av disse ble med på kortur til Finse. Det ble bl.a.  turer, to 

minikonserter på Finsehytta, musikkandakt (åpen for alle på Finse) i Finse Kapell og flere korøvelser. 

Turen styrket fellesskapet vårt og vi tenker at en årlig tur kan bli en tradisjon videre. 

 

Deltakelse på forsangerdugnaden på enkelte gudstjenester som ble startet opp i fjor fortsatte i år. 

Underskrift leder: ( sign.) 

Bergen 15.01.2024 John IvarHaugland 
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           Årsrapport 2023 Skjold menighet 
                  for Søråshøgda barnekor 
  

1.Regelmessige/Kontinuerlige tiltak (hva gjør dere og  

hva er hovedaktiviteten deres) 

 

Totalt ant. 

møter pr. år 

(alle 

grupper) 

Deltakere 

Gjennom-snitt 

pr.gang for hele 

aktiviteten 

Totalt ant. 

deltakere  

alle møter x alle 

deltakere 

Barnekor, som øver hver torsdag i Skjold kirke fra 17-19.  32 30 960 

2 Antall avgrensede/enkeltstående tiltak (turer. leir 

el.lign.) beskriv 

Antall 

turer e.l. 

Hvor mange var med – 

totalt på disse 

enkelttiltakene: 

16 opptredener  1 (3 dager) 320 

3 Antall frivillige medarbeidere/ledere, styremedl.     

 

3.1 Hovedleder 

3.1.1. Kasserer 

3.1 Kristiane Margrete Koch, 3.1.1 Anna Bruun 
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3.2 Styremedlemmer Ingrid L Olderbakk 

Anna Bruun, Marit Solberg-Hansen 

Susanne Jørgensen , Birgitte Lepsøe 

Marianne Tol, Ingrid Knudsen 

Ine Eriksen Norgård 

Antall: 

8 

Antall medlemmer totalt på liste 

 

35 Møtedag 

Og tid 

Torsdag 17-18 og 18-19 

 

Redegjør kort for målsetningen med det arbeidet dere driver –  

Søråshøgda barnekor har medlemmer fra 4 år til rundt 13 år, og medlemmene kommer fra store 

deler av søndre bydel, og de går i mange ulike skoler og barnehager,  

Målsettingen er å lage et trygt og inkluderende miljø, der sangglede og vennskap på tvers av alder og 

skolekretser er viktig. 

Vi leker, synger og har ulike aktiviteter sammen, og ønsker å gi barna gode opplevelser og mye 

mestring 

Gleder og utfordringer i arbeidet i året som har gått! Styrken i arbeidet. 

2023 har vært et år med mye aktivitet for koret, og både våren og høsten har hatt sine høydepunkter.  

Barna i 3.-7. klasse fikk i juni reise til Stavanger for en helg, og her var vi så heldig at vi fikk møte 

flere barnekor fra område og delta på en korfestival ene dagen. Vi fikk synge med band og hadde en 

dyktig dirigent som motiverte til flott sang! Dagen endte med en konsert for familiene og fest med 

pølser! Vi fikk også en tur i Kongeparken før vi dro hjemover! 

Hele koret har opptrådt på skolestartsgudstjeneste, påskefestgudstjeneste, julemesse, julekonsert og 

julaften i Skjold kirke. Også i 2023 hadde Bjørgvin KFUK/KFUM sin årlige barne- og tweensfestival i 

Skjold kirke, og koret var en viktig bidragsyter her.  

En flott opplevelse i september var deltakelse på Sangskatten i Grieghallen med Bergen 

Filharmoniske orkester. Vi øvde lenge på nye og eldre barnesanger og konserten var en stor 

opplevelse for alle – og det var kjekt å få synge med så mange andre barn og et stort orkester!  

Vi får stadig nye medlemmer, noe vi synes er kjekt, men jobber fortsatt med rekruttering, spesielt inn 

mot de yngste gruppene.  

Underskrift leder: ( sign): Kristiane M. Koch 
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Årsrapport 2023 Skjold menighet 
              for diakoni- og misjonsutvalget 
  

1.Regelmessige/kontinuerlige tiltak (hva gjør dere og  

hva er hovedaktiviteten deres) 

 

Totalt antall 
møter  

Deltakere 
Gjennom-snitt 
pr.gang for hele 
aktiviteten 

Totalt ant. 

deltakere  

alle møter x alle 

deltakere 

Diakoni- og misjonsutvalget har hatt fem møter dette året. 

Utvalget har blant annet behandlet følgende saker: 

 

• Misjonsprosjektene i Egypt: Besøk av biskop 
Thomas og Stefanusalliansen i mai. Utvalget 
foreslår at Skjold menighet fortsatt støtter disse 
prosjektene. 
 

• Besøk fra Den Norske Israelsmisjon i august. 
 

• Utdeling av matkurver før jul i samarbeid med 
Birkeland, Fana og Søreide menigheter. 
 

• Frivillighet i det diakonale arbeidet blant annet 
vedr. kirkekaffe og besøkstjeneste. 

                                                                                                                                                                                                  

Det er mange frivillige som organiserer og deltar i 

forskjellige diakonale tiltak som ti-kaffe, formiddagstreff, 

seniordans, kirkekaffe og kirkelaget.  

Menigheten støtter Stefanusalliansens arbeid i Egypt, 

ledet av biskop Thomas og Mama Maggie. Gjennom året 

har vi på ulike måter informert om og samlet inn penger til 

misjonsprosjektet.                                                                                             

I løpet av året var 4 sorggrupper for voksne i gang i regi av 

Fana/Bergensdalen prostier. To av gruppene møttes i 

Skjold og diakonen har vært med som leder i disse 

gruppene. 

5 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3,4 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

17 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2 Antall avgrensede/enkeltstående tiltak (turer. leir 

el.lign.) beskriv 

Antall 
 

Hvor mange var med – 

totalt på disse 

enkelttiltakene: 

Temakveld 16.02.23 om kommunikasjon med mennesker 

med demens, Birkeland menighetshus. Arr. 

Besøkstjenesten i Skjold, Birkeland og Fana menigheter. 

1 

1 

1 

50 

 

115 
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Besøk 11.05.23 av biskop Thomas fra Egypt og 

representanter fra Stefanusalliansen. 

Pilegrimsvandring fra Smøråsfjellet til Fana kirke 14.06.23 

i samarbeid med Birkeland og Fana menigheter. 

Det har vært tre lunsjtreff sommeren 2023. 

Besøk fra Den Norske Israelsmisjon 22.08.2023.  

Sorgseminar i Slettebakken kirke 28.10.23 i regi av Fana 

og Bergensdalen prostier. 

Henting av matvarer + pakking og utdeling av matkurver i 

Skjold menighet, desember 2023. 

 

3 

1 

1 

1 

 

 

40 deltakere + 7 arrangører 

 

25 + stab 

10 

Ca. 20 

13 frivillige, 2 ansatte 

3 Antall frivillige medarbeidere/ledere, styremedlemmer     

3.1     Hovedleder 

3.1.1. Kasserer 

Marit Breivik 

Marita Børve 

3.2 Styremedlemmer Marit Breivik, Harald Hatlevik, Marion 

B. Hammer, Lars Håberg Ottesen og 

diakon Kjerstin-Marie Vereide. 

Antall: 5 

Antall medlemmer totalt på liste  
Møtedag 

Møtetidspunkt varierer. 

Redegjør kort for målsetningen med det arbeidet dere driver.  
Diakoni- og misjonsutvalget er et underutvalg under menighetsrådet og har følgende formål:   

• Utvalget arbeider for å fremme nestekjærlighet, inkluderende fellesskap, vern om 
skaperverket og kamp for rettferdighet i menigheten og nærmiljøet.  

• Utvalget skal stimulere til misjonsengasjement blant alle aldersgrupper og samarbeide om 
menighetens misjonsprosjekt.                                                              

• Utvalget er et rådgivende og samordnende organ for menighetsrådet i deres arbeid for 
diakoni, samfunnsspørsmål og misjon.                                                                                                                                                                            

Gleder og utfordringer i arbeidet i året som har gått! Styrken i arbeidet. 

Det er for tiden ikke organisert besøkstjeneste i Skjold. Diakonen kjenner til at personer i menigheten 

foretar besøk, men disse har ikke vært organisert gjennom menighetens besøkstjeneste. Det ble i 

februar arrangert temakveld om kommunikasjon med mennesker med demens i samarbeid med 

andre menigheter i prostiet.               Oppslutningen var god. 

 

Diakonen samarbeider tett med andre diakoner om å utvikle sorgarbeidet. I Bergen har det nå blitt 

etablert sorggrupper for barn/unge som har mistet noen i dødsfall. Det er også startet opp kreative 

grupper, der en bruker kunst i bearbeiding av sorg.   

    

Det er en styrke i arbeidet at Skjold menighet samarbeider med andre menigheter på flere områder 

innenfor diakonien. For andre gang var Skjold med på matkurvutdeling i Fana og Ytrebygda bydeler. 

Vi har fått tildelt midler og det ble kjøpt matvarer i lokal butikk. Diakoni- og misjonsutvalget stod for 
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den lokale gjennomføringen og frivillige meldte seg til henting av mat, og pakking + utkjøring av 

matkurver. 

Det er en utfordring å verve frivillige til ulike diakonale oppgaver. Her vil vi særlig nevne 

besøkstjeneste og kirkekaffe. Vi opplever at mennesker er tilbakeholdne å melde seg til oppgaver 

som går over tid, men er man først kommet i gang er det mange som er utholdende i tjenesten!  

Diakonen deltar i grønt ansvarsutvalg i Skjold sammen med Asbjørn Valen og Synnøve Flotve.                                

I novemberutgaven av menighetsbladet var det fokus på en grønnere julehøytid. Grønne tips ble 

også lagt ut på kirkens hjemmeside før jul. 

Er det noe du vil spesifisere med 2023 ? 

Det var positivt å få besøk av biskop Thomas og Stefanusalliansen i mai da vi hadde fokus 

på misjonsprosjektene i Egypt. Vi hadde håpet at flere fra menigheten hadde stilt opp. 

Det ble arrangert Egyptmarked i kirken 1.november, der inntektene gikk til 

misjonsprosjektene. 

Konfirmantene og Familiedagen var på plass og mange, både barn og voksne, hadde funnet 

veien til kirken denne ettermiddagen.  

Underskrift: Kjerstin-Marie Vereide, diakon - Marit Breivik, leder for diakoni- og misjonsutvalget 
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               Årsrapport 2023 Skjold menighet 
                          for Formiddagstreffet 
  

1.Regelmessige/Kontinuerlige tiltak (hva gjør dere og  

hva er hovedaktiviteten deres) 

 

Totalt ant. 

møter pr. år 

(alle 

grupper) 

Deltakere 

Gjennom-snitt 

pr.gang for hele 

aktiviteten 

Totalt ant. 

deltakere  

alle møter x alle 

deltakere 

Formiddagstreff i menighetssalen annenhver torsdag. Vi 

inviterer gjester som spiller/synger eller presenterer et 

tema. Hver gang pleier vi ha andakt, allsang og matpause. 

Ellers har vi f.eks. opplesning og konkurranser. 

16 34 549 

2 Antall avgrensede/enkeltstående tiltak (turer. leir 

el.lign.) beskriv 

Antall 

turer e.l. 

Hvor mange var med – 

totalt på disse 

enkelttiltakene: 

3 Antall frivillige medarbeidere/ledere, styremedlemmer    

3.1 Hovedleder 

3.1.1. Kasserer 

Kjerstin-Marie Vereide 

Marita Børve 

3.2 Styremedlemmer/komité Inger-Johanne Persen, Olav 

Digernes, Gerd Dale, Berit Ådland, 

Bjørn Skaar og diakon Kjerstin-Marie 

Vereide 

Antall: 6 

Antall medlemmer totalt på liste 

 

Vi opererer ikke med 

medlemsskap. 

Møtedag 

og 

tidspkt 

Torsdag i oddetalsuker fra 

kl. 12 – 14 utenom ferietid 

Redegjør kort for målsetningen med det arbeidet dere driver. 

Det skal være et sosialt og hyggelig lavterskeltilbud for folk som er ledig på dagtid, også for de som 

ellers ikke besøker kirken så ofte. Vi ønsker at alle skal få med seg et gudsord og en av prestene har 

derfor andakt på treffene. Vi legger vekt på allsang og kantor er med og spiller piano når hun har 

anledning. Vi synes det er fint å kunne invitere mennesker fra nærmiljøet til å bidra på treffene, men 

også å få besøk av folk ellers i Bergen og omegn. Det legges opp til et variert programtilbud og 

temaer som gjestene opplever som relevante.  

Gleder og utfordringer i arbeidet i året som har gått! Styrken i arbeidet. 

Besøkstallene på treffene har variert, de har økt noe i høsthalvåret. Av og til er det programinnslag 

som trekker flere. Mange bor i gangavstand, men det er kjekt når de som har bil tilbyr skyss til andre, 

slik at det blir lettere for folk å komme. Noen nye gjester har møtt opp, andre har sluttet av ulike 

grunner. Gjennomsnittsalderen på gjestene har steget. 
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Når vi spør folk om å komme å ha programinnslag, er de fleste positive til det. Flere stiller opp gratis, 

andre betaler vi noe honorar til. 

Mange av de som gjør kjøkkentjeneste har vært trofaste medarbeidere i mange år og vi er 

takknemlige for deres innsats! I år er det flere som har gitt seg og vi må se om nye kan rekrutteres til 

denne oppgaven.  

Er det noe du vil spesifisere med 2023? 

Vi har fortsatt med at hver enkelt tar med seg matpakke og får servert kaffe/te + litt søtt. Dette har 

fungert godt og de fleste har gitt uttrykk for at dette er en grei ordning. Av og til har vi ekstra 

servering. Skjold kirke fylte 25 år i vår og det ble feiret på formiddagstreffet i jubileumsuken. 

Formiddagstreffet startet opp høsten 1998 og det ble markert 12.oktober med fødselsdagskake!  

Underskrift: Kjerstin-Marie Vereide, diakon 
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            Årsrapport 2023 Skjold menighet 
                              for kirkelaget 
  

1.Regelmessige/Kontinuerlige tiltak (hva gjør dere og  

hva er hovedaktiviteten deres ) 

 

Totalt ant. 

møter pr. år 

(alle 

grupper) 

Deltakere 

Gjennom-snitt 

pr.gang for hele 

aktiviteten 

Totalt ant. 

deltakere  

alle møter x alle 

deltakere 

Forberede en årlig basar    

2 Antall avgrensede/enkeltstående tiltak (turer. leir 

el.lign.) beskriv 

Antall 

turer e.l. 

Hvor mange var med – 

totalt på disse 

enkelttiltakene: 

3 Antall frivillige medarbeidere/ledere, styremedl.     

3.1 Hovedleder 

3.1.1. Kasserer 

Gerd Dale 

Elin Dalland 

3.2 Styremedlemmer  Antall: 

Antall medlemmer totalt på liste 

 

 Møtedag 

og 

tidspkt 

 

 

Redegjør kort for målsetningen med det arbeidet dere driver –  

Målsettingen hare vært å samle inn penger som har kommet menigheten til nytte. 

Gleder og utfordringer i arbeidet i året som har gått! Styrken i arbeidet. 

Vi er kun to grupper igjen og skulle gjerne sett at der kom nye til. På grunn av dette var det vanskelig 

å få til en basar i 2023. Etter å ha drøftet det med medlemmene i de to gruppene, er vi blitt enige om 

å få til en basar i slutten av september. 

Er det noe du vil spesifisere med 2023? 

 

Underskrift leder:  ( sign) Gerd Dale. 
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         Årsrapport 2023 Skjold menighet 
            for Fredagskafé med krydder 
  

1.Regelmessige/Kontinuerlige tiltak (hva gjør dere og  

hva er hovedaktiviteten deres) 

 

Totalt ant. 

møter pr. år 

(alle 

grupper) 

Deltakere 

Gjennomsnitt pr. 

gang for hele 

aktiviteten 

Totalt ant. 

deltakere  

alle møter x alle 

deltakere 

Uformell samling for voksne ca. en fredag i måneden i 

menighetssalen i Skjold kirke.  

Deltakelsen på Formiddagstreffets fest regnes ikke med 

her siden vi ikke var arrangør. Aktiviteten var kun i 

vårsemesteret. 

4 38,25 153 

2 Antall avgrensede/enkeltstående tiltak (turer. leir 

el.lign.) beskriv 

Antall 

turer e.l. 

Hvor mange var med – 

totalt på disse 

enkelttiltakene: 

Tur til Tønnegården i Holmefjord, med omvisning og 

hyggelig samling med mat 

1 34 

3 Antall frivillige medarbeidere/ledere, styremedl.     

3.1 Hovedleder 

3.1.1. Kasserer 

Ellen E. Fasmer 

Nordåsneset 50, 5235 Rådal Tlf. 48 18 51 56ellen@fasmer.no 

 Kasserer: Asbjørn Valen, Nordåsbrotet 123, 5235 Rådal 

asbjorn.valen@gmail.com 

3.2 Styremedlemmer Tove Brekke, Arne Brekke 

Asbjørn Valen, Anne Margit Fjelstad 

Hans D. Fasmer, Ellen E. Fasmer 

Kari B. Gerhardsen, Malvin 

Gerhardsen 

---- 

Trude Selfors og Bjørn Selfors har 

vært faste medhjelpere med spesielle 

oppgaver 

Antall:8 + 2 



 

 36 

Antall medlemmer totalt på liste 

 

  0 medlemmer 

102 navn på maillisten 

Møtedag 

og 

tidspkt 

Fredag 19:30 

 

Redegjør kort for målsetningen med det arbeidet dere driver –  

Ha et uformelt treffpunkt for voksne noen fredager hvert semester. Snakke sammen og spise i 

avslappende omgivelser hvor den enkelte kan føle seg inkludert. I tillegg skal det være et ”krydder-

innslag”, et lite ”foredrag” som kan opplyse, more og/eller engasjere. En avslutning inne i 

kirkerommet avrunder det hele og gir deltakerne noen bibelord med som en god start på helgen. 

Gleder og utfordringer i arbeidet i året som har gått! Styrken i arbeidet. 

Våren 2023 var et hyggelig semester med godt besøkte samlinger. Styret valgte å ikke ha noe eget 

arrangement i forbindelse med Skjold kirke sitt 25 årsjubileum og heller slutte opp om 

Formiddagstreffets fest torsdagen før den planlagte Fredagskafeen. Dette ble en fin fest som alle 

satte pris på. Sommerturen gikk med privatbiler til Tønnegården i Holmefjord hvor vi fikk både 

interessant omvisning og hyggelig samling med god mat. 

En styrke i arbeidet med Fredagskafeen har hele tiden vært at vi har opplevd en avslappet og trivelig 

atmosfære på samlingene. Men en utfordring har vært at kafegjestenes gjennomsnittsalder er blitt 

høyere for hvert år. Det er nå få som ikke er pensjonister eller nærmer seg pensjonsalderen. 

Er det noe du vil spesifisere med 2023? 

Andre halvår: Fire av de som har vært i styret for Fredagskafeen siden starten for 18 år siden 

ønsket høsten 2023 heller å engasjere seg i menighetsarbeid på dagtid enn om kvelden. De andre i 

styret har forsøkt å få noen nye til å ta ansvar, men det har vist seg å være vanskelig. Derfor har det 

ikke vært Fredagskafé-samlinger andre halvår.  

Det er usikkert om det vil være mulig å få til noe i 2024. 

Underskrift leder:  ( sign) Ellen E. Fasmer 
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             Årsrapport 2023 Skjold menighet 
                              for 10-kaffen 
  

1.Regelmessige/Kontinuerlige tiltak (hva gjør dere og  

hva er hovedaktiviteten deres ) 

 

Totalt ant. 

møter pr. år 

(alle 

grupper) 

Deltakere 

Gjennom-snitt 

pr.gang for hele 

aktiviteten 

Totalt ant. 

deltakere  

alle møter x alle 

deltakere 

Eldretreff med foredrag og samtaler. 20 15 300 

2 Antall avgrensede/enkeltstående tiltak (turer. leir 

el.lign.) beskriv 

Antall 

turer e.l. 

Hvor mange var med – 

totalt på disse 

enkelttiltakene: 

25. mai tur til bryggemuseet meg omvisning. Deretter 

Middag på Bryggeloftet.  

30. november juleavslutning i peisestuen. 

1  

13 

19 

3 Antall frivillige medarbeidere/ledere, styremedl.     

3.1 Hovedleder 

3.1.1. Kasserer 

Arne Brekke 

Bjørn Skaar 

3.2 Styremedlemmer Owe Eriksen Antall:3 

Antall medlemmer totalt på liste 

 

30 Møtedag 

og tid 

Annenhver torsdag 

Kl 1000 - 1200 

Redegjør kort for målsetningen med det arbeidet dere driver –  

Mange gode foredrag i løpet av året.  

Underskrift  

Bjørn Skaar 
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             Årsrapport 2023 Skjold menighet 
                              for Seniordansen 
  

1.Regelmessige/Kontinuerlige tiltak (hva gjør dere og  

hva er hovedaktiviteten deres) 

 

Totalt ant. 

møter pr. år 

(alle 

grupper) 

Deltakere 

Gjennom-snitt 

pr.gang for hele 

aktiviteten 

Totalt ant. 

deltakere  

alle møter x alle 

deltakere 

Vi danser. Etterpå samles vi for å innta medbrakt niste og 

drikke. 

40 16 640 

2 Antall avgrensede/enkeltstående tiltak (turer. leir 

el.lign.) beskriv 

Antall 

turer e.l. 

Hvor mange var med – 

totalt på disse 

enkelttiltakene: 

Besøk på Nesttun eldresenter seniordans  

Besøk av «Badstuen» seniordans i Bergen 

1 

1 

 

7 

3 Antall frivillige medarbeidere/ledere, styremedl.     

3.1 Hovedleder 

3.1.1. Kasserer 

Danseleder: Birgit Lynghaug Gruppeleder: Kari Osland 

Kasserer: Marita Børve 

3.3 Frivillige medarbeidere Navn: Kari Osland Antall: 1 

Antall medlemmer totalt på liste 

 

18 Møtetid                                                 

Mandag kl. 11.00 – 12.30 

Redegjør kort for målsetningen med det arbeidet dere driver –  

«Seniordans har som mål å bedre fysikken og bedre den mentale tilstanden for deltakerne 

og bygge det sosiale nettverket blant folk» (nasjonal målsetning). 

Gleder og utfordringer i arbeidet i året som har gått! Styrken i arbeidet. 

Mange glade, trofaste medlemmer. Utfordringer er at medlemstallet synker på grunn av alder og 

helse. 

Vi har fått noen nye medlemmer ved «munn-til-munn-metoden». 

 Underskrift: Kari Osland, gruppeleder 
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              Årsrapport 2023 Skjold menighet 
                          for Skjold seniorkor 
  

1.Regelmessige/Kontinuerlige tiltak (hva gjør dere og  

hva er hovedaktiviteten deres ) 

 

Totalt ant. 

møter pr. år 

(alle 

grupper) 

Deltakere 

Gjennom-snitt 

pr.gang for hele 

aktiviteten 

Totalt ant. 

deltakere  

alle møter x alle 

deltakere 

Korøvelsene er primært for seniorer fra ca 60 år og er på 

dagtid hver annen torsdag i menighetssalen i Skjold kirke, 

partallsuker 

10 42 420 

2 Antall avgrensede/enkeltstående tiltak (turer. leir 

el.lign.) beskriv 

Antall 

turer e.l. 

Hvor mange var med – totalt på 

disse enkelttiltakene: 

En av øvelsene var i Fana kulturhus 

Koret har deltatt på 25 års Jubileumsfest for Skjold kirke, 

Julemessen i Skjold kirke og Adventsamling for 

Formiddagstreffet, (men tallene fra disse arrangementene 

regnes ikke med her, men andre steder hos arrangørene). 

  

3 Antall frivillige medarbeidere/ledere, styremedl.     

3.1 Hovedleder 

3.1.1. Kasserer 

Styreleder:Tove Brekke Holtastølen 1E, 5259 Rådal 

93493666   tovbre@online.no 

Kasserer: Marion Birkeland Hammer Steinsvikskrenten 3a, 

5237 Rådal 

90876956 marionhammer125@gmail.com 

Dirigent vår: Jan Tufteland, høst: Veslemøy Fluge Berg 

3.2 Styremedlemmer Mette Helene Baarøy 

Aud Helene Hatlevik 

Ellen Elise Fasmer 

Antall:5 

Antall medlemmer totalt på liste 

 

82 navn ved nyttår 

Vår 46 betalte  

Høst 50 betalte 

Møtedag 

og 

tidspkt 

Torsdag i partallsuker: 

12.30- 14.00 

 

mailto:tovbre@online.no
mailto:marionhammer125@gmail.com
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Redegjør kort for målsettingen med det arbeidet dere driver : 

Seniorkoret ønsker å være et kristent fellesskap for seniorer (og andre som er hjemme på formiddagen) 

basert på det at vi gleder oss sammen over sang og musikk Vi ønsker å være et ”lavterskel kor”, med 

vekt på sosialt felleskap. Vi tenker at sangglede  er det aller viktigste. Vi stiller ikke krav til notekunnskap, 

men balanserer mellom å synge flerstemt når det passer og” drar” allsangboka frem for å få til 

gjenkjennelse og god stemning. Vi rekrutterer sangere som har ”pensjonert” seg fra andre kor og sang-

glade pensjonister som ikke har gått i kor tidligere. Vi synger ulike sjangre: Gospel, Viser, Salmer  ”nye og 

gamle.” Vi ønsker å være en del av det musikalske arbeidet i Skjold Menighet.  

 

Gleder og utfordringer i arbeidet i året som har gått! Styrken i arbeidet.  

Vi har opplevd mye glede og inspirasjon over alle som har villet begynne i koret. Hver øvelse har hatt god 

oppslutning og dette  har inspirert oss. Folk er positive og takknemlige for at koret kom i gang i mars 2023. 

Tilbakemeldingene på øvelsene både i vårsemesteret (oppstarten) og høstsemesteret har vært 

overveiende positive. Vi har prøvd ut ulike måter å gripe an dette at medlemmene har ulik sangerfaring. 

Dirigenten vår Veslemøy Fluge Berg ser ut til å ”treffe” både de som ønsker å synge  stemmer Bass-tenor-

alt og sopran og de som kjenner trygghet ved å synge melodistemmen. Vi har ikke stort fokus på 

opptredener Likevel har vi stilt opp på formiddagstreffets jubileumsfest for Skjold kirke 25 år i april 2023 og 

nok en gang på Formiddagstreffet i advent. På Julemessen 2023 kom det ekstra mange på opptreden, det 

føltes mulig litt uhøytidelig og ”løsere”. Vi har etablert Miljøgruppe som skal jobbe med å skape  godt miljø 

i  pausene samt at vi planlegger påskelunsj og utflukt med koret i mai. 

Er det noe du vil spesifisere med 2023?  

Skjold seniorkor hadde sin første korøvelse 9. mars 2023. Etter 3 måneder sluttet Jan Tufteland som 

dirigent. Vi er tilfredse med å ha fått Veslemøy Fluge Berg som dirigent fra august 2023. Vi har fått til et 

godt samarbeid allerede. Repertoar-utvalg er etablert og det har som mål å få innarbeidet gode rutiner i en 

åpen dialog med Veslemøy. 

Underskrift leder:  ( sign) Tove Brekke 

 

 

 

 

 

 


